
SÄNGHS BYS
SAMFÄLLIGHETSFÖRENING

torsdag 26 luni 2014

Protokoll styrelsemöte - 140626
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2.

3.

4.

Närvarande: Veronica Kede, Christer Andersson & l\lattias Fådmark

5.

Ordlörande öppnar mötet och hälsar samtliga välkomna.

Sommarfest: Start tidigare på dagen - göra mer ramiljefesl av det hela. Söndag den
2418 kl 14:0O. Planera olika aktiviteter/lekar.

Bevattning av träden: Det fungerar bra - vi bör tänka på att inte överbevattna.

Ekonomi: Det ser bra ut så här långt och vi följer budget. Nya lampor till belysningen
är inköpt och till hösten ska vi köpa in ytterligare lampor.

Trädbeskärning: Veronica undersöker när, under hösten, träden kommer beskäras.
När det är dags lägger vi ut ett mail till samtliga i byn med information.

Utvärdering vårstädningen: Vi är överens om att det fungerade bra. Att använda en
punktlista som tydligt visade vad som skulle göras var bra. Vi ska vid höststädningen
komma ihåg att beskära buskarna lika mycket eftersom det nu är för stor skillnad
mellan den norra & södra delen av gröningen. Vi planerar att skicka ut information
om höststädningen 3-4 veckor innan.

Ordförande tackar de närvarande och avslutar mötet.

o.

7.

Vid protokollet

Mattias Rådmark Christer Andersson


